
 

 

Protokół posiedzenia 

 Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku Pracy 

 

Nr 12/2023  w dniu 14-09-2023r. 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.00  zakończono o godz.17.55 
 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1 Iwona Tyll 
- Przewodnicząca Komisji 

obecna 

2 Halina Sobota 
- Wiceprzewodnicząca Komisji 

obecna 

3 Grzegorz Bałdyga 
 - Sekretarz Komisji 
 

obecny 

4 Małgorzata Osuch obecna 

5 Tomasz Kranc nieobecny 

6 Robert Woźniak obecny 
 

7 Andrzej Banaszyński 
 

obecny 

8 Leszek Zdrzałka 
 

nieobecny 

9 Irena Szewczykowska 
 

obecna 

10 Bogdan Fleming 
 

 obecny 

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Tomasz Kranc 

2. Leszek Zdrzałka 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Przemysław Bury – dyrektor ZOZ w Wągrowcu 

2. Michał Piechocki – Wicestarosta Wągrowiecki 

3. Aleksandra Wentland – główna księgowa ZOZ w Wągrowcu 



 

 

 

 
 
 

 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 

1.1. Powitanie 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu za pierwsze półrocze 2023 r. oraz 

informacja dotycząca bieżącej działalności szpitala 

1.4. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Zebranych członków Komisji oraz zaproszonych gości przywitała 

przewodnicząca, która przedstawiła porządek dzisiejszego  

posiedzenia . 

 
 
 
         Omawianie dzisiejszego tematu przedstawił dyrektor  

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu pan Przemysław Bury . W 

pierwszej kolejności omówił sytuację bieżącą z działalności  

szpitala oraz plany zakupowe dla podległej mu jednostki między 

innymi zakup karetki,stołów operacyjnych, tomografu 

komputerowego oraz aparaty RTG. omawiane propozycje zakupów 

zostały zawarte w zał n1 do dzisiejszego protokołu 



 

Następnie pani Aleksandra Wentland omówiła wykonanie planu 

finansowego za pierwsze półrocze bieżącego roku. Wynik 

finansowy szpitala za pierwsze półrocze   to strata w wysokości 

1,990,756,79 złotych. Przychody zrealizowano na poziomie 50,97% 

natomiast koszty ukształtowały się na poziomie 53,61% 

Strata ta jest spowodowana tym iż środki finansowe z NFZ dotarły 

na konto szpitala dopiero pod koniec lipca co powoduje że strata 

szpitala na koniec sierpnia kształtuje się na poziomie około 

250tyś.zł. Informacja z przebiegu wykonana planu finansowego 

oraz bieżąca sytuacja została zawarta w załączniku nr 2 do 

dzisiejszego protokołu 

 

 

 
 

4.   ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
 

 
4.2   Opinie 
 
 

4.3  Stanowiska. 
 

 
4.4  Wnioski 

 
 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 
 

Na tym zakończono posiedzenie zdalne Komisji   
 

 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                              Przewodnicząca Komisji: 

            Grzegorz Bałdyga                        Iwona Tyll 
 
 


